
Protokol Nr VI/20l1 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , ktora 

odbyla si~ 23 lutego 2011 r. 0 godz. 17.00 


Porzqdek obrad , lista obecnosci radnych i soltysow stanowiq zalqcznik do protokolu. 
Otwarcia Sesji dokonal Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka, 
ktory przewodniczyl obradom. 
Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal ,ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marc a 
1990 r. 0 samorzqdzie gminnym I Dz.U z 2001 r. Nr 142 ,poz. 1591 z pozn.zm. Ina Sesji 
obecnych jest 13 radnych , zatem Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal. 
Nieobecni radni na Sesji : 
1.Pan Janusz Konopka 
2.Pan Jan Sopala 
W obradach Sesji uczestniczyli : 
I.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Porltbska 
4.Skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
5.Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
6.Dyrektor Centrum Kultury Pani Joanna Karweta 
7.Glowna Ksi~gowa CK Pani Lidia Kukowka 
8.P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
9.Inspektor Pani Barbara Ferdynadzka 
10.Inspektor Pani Joanna Martynowicz 
11.Inspektor Pan Bernard Cebula 
12.Prezes REMONDIS Pan Herbert Karlowski 
13.Dyrektor SP w Pniowie Pani Elzbieta Wojcik 
14.Dyrektor SP w Paczynie Pan Bogdan Dutkiewicz 
15.Dyrektor Gimnazjum - radny Rady Powiatu - Pan Mariusz Podbrozny 
16.Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Kurek 
17.Mieszkancy Gminy 
18.Protokolant Pani Dorota Piecha 

Ad.2 
Burmistrz Toszka wniosl 0 uzupelnienie porzqdku obrad Sesji w pkt 11 - Podj~cie uchwal 
o nast~pujqce projekty : 

- w sprawie : zmiany zalqcznika "Plan Odnowy Miejscowosci Toszek na lata 2009-2015" 

- w sprawie : uchwalenia Lokalnego programu Rewitalizacji Gminy Toszek 
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za wprowadzeniem uzupelnienia glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzYmalo sif od glosu 0 
Proponowane uzupelnienie porz'ldku obrad przyj«to jednoglosnie . 

Ad.3 
Przewodnicz'lcy Rady poddal pod glosowanie : przyj«cie porz'ldku obrad wraz z 
przeglosowanym uzupelnieniem : 
za przyjfciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Porz'ldek obrad Sesji zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Ad.4 
Radni nie wnieSli uwag do protokolu z ostatniej Sesji. 
za przyjfciem protokolu glosowalo - 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzYmalo sif od glosu 0 
Protok61 Nr V/2011 zostal przyj«ty jednoglosnie. 

Ad.S - Interpelacje i zapytania radnych : 

1.Radny Tadeusz Kobiemik wni6s1 interpelacje I pismo stanowi zal'lcznik do protokolu I w 
sprawach: 
aI dzialalnosci prowadzonej przez firm« HAWEX , a w szczeg6lnosci jej uci'lzliwosciami 

dla mieszkaiic6w 
bl przedluzenia chodnika na uL Wielowiejskiej - w zwiqzku z dzialalnosci'l firmy HAWEX 

brak chodnika uniemozliwia bezpieczne poruszanie si« mieszkanc6w po tej brudnej , 
mokrej i ruchliwej drodze bez pobocza 

cl chodnika na uL W'lskiej - chodnik od pocz'ltku zle Vv)'konany - z roku na rok jego stan 
si« pogarsza - kiedy b«dzie mozna go poprawic 

d/ spowalniaczy pr«dkosci na uL W'lskiej - na tej ulicy kieruj'lcy samochodami , 
motocyklami ,kladami urz'ldzaj'l Vv)'scigi co stanowi zagrozenia dla poruszaj'lcych si« 
t'l drogq mieszkanc6w 

el rozwa:zenia mozliwosci zmiany sposobu platnosci za pobyt dziecka w przedszkolu na 
przelew na konto bez zwrotnego potwierdzenia wplaty 

il zmiany zasad naliczania czesnego za pobyt dziecka w przedszkolu - proporcjonalnie do 
obecnosci dziecka w danym miesi'lcu 

gl wprowadzenia dyzurow nocnych w Toszeckiej aptece 
2.Radna Inga Potkowa wniosla interpelacj« w sprawie koniecznosci \\Tyrownania koleiny 

powstalej w zwiqzku ze wzmozonym ruchem I objazd I ci«zkich samochod6w i TIR-ow 
na drodze Toszek - Wilkowiczki 

3.Radny Krystian Cedzich zlozyl interpelacje : 
aI w sprawie : drogi od przejazdu kolejowego do Boguszyc , kt6ra na dzien dzisiejszy 

praktycznie jest nieprzejezdna 
bl dot. pytan mieszkanc6w : czy jest przewidziany jakis srodek komunikacji , kt6ry 

dowozilby osoby starsze do Toszka aby mogly pozalatwiac spmwy w Urz«dzie , 
u lekarza itp 

cl skierowanq do Dyrektora Centrum Kultury : w jaki sposob dostarczany jest Kurier 
Toszecki do miejscowosci : Boguszyce , Pawlowice i Ligota Toszecka ? 
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4.Radny Eugeniusz Kuc zlo.zyl interpelacje w sprawie : 
aI tragicznej nawierzchni uL Dworcowej 
bl koniecznosci ustawienia 3-4 koszy na smieci przy ul. Bocznej w Toszku 

5.Radny Herbert Kocur wni6s1 interpelacje w sprawie : 
aI zalewania drogi krajowej 94 przez wod~ splywaj,!:c,!: z drogi prowadz,!:cej na Grabin~ 
bl przel,!:czenia pozostalych kabli telefonicznych do instalacji ziemnej na ul. Swibskiej 

w Kotulinie 
61 Radny Krzysztof Bartnicki : 

aI skierowal pytanie do radnych powiatowych : na jakim etapie S,!: sprawy dotycz'!:ce 
budowy chodnika w Paczynie ? 

bl na jakim etapie jest rozwi,!:zanie problemu z komunikacj,!: na terenie gminy ? 
cl poinformowal 0 problemie mieszkanc6w bylego PGR Paczyna z dojazdem do swoich 

posesji 
71 Radny Adam Konieczny zlozyl interpelacj~ dotycz,!:c,!: systematycznego uzupelniania 

ubytk6w na drodze - powstalych w zwiqzku z przekopami pod kanalizacj~ 

Ad.6 
Pani Teresa Toborek poinformowala , ze skwerek mi~dzy ulic,!: Strzeleck,!:, a ul. Wolnosci 
jest mocno zanieczyszczony i nalezy go uprz'!:tn,!:c - do kogo nalezy sprz'!:tanie tego miejsca ? 
Pan Andrzej Kurek poinformowal 0 zasypywanej kwaterze na oczyszczalni i zaproponowal , 
aby zastanowic si~ nad odzyskaniem i wykorzystaniem ich np. przez Sp6lk~ Wodn,!: 

Ad.7 
I.Soltys Pisarzowic Pan J6zef Przybytny zwr6cil si~ 0 pomoc w rozwi,!:zaniu problemu 

zwiqzanego z nieuporz,!:dkowanymi pustostanami w Pisarzowicach , w szczeg6lnosci 
dotyczy to posesji po Pani Tomalla i Pani Sopalla 
Kolejna sprawa , kt6r,!: przedstawil soltys dotyczyla biegaj,!:cych po solectwie ps6w do 
kt6rych nie przyznaje si~ nikt z mieszkanc6w 

2.Soltys Proboszczowic Pan Krystian Kielbasa zwr6cil si~ 0 wystosowanie pisma do 
Telekomunikacji w sprawie usuni~cia betonowych spod6w pozostalych po obci~ciu 
slup6w w Proboszczowicach. 
Kolejn,!: spraw~ , kt6r,!: poruszyl soltys to przerazaj,!:ce ilosci dziur na drogach. 

3.Soltys Sarnowa Pan RudolfWienchol zwr6cil si~ 0 interwencj~ w Telekomunikacji 
w sprawie schowania wisz'!:cych przewod6w 

Ad.S 
Burmistrz Toszka przedstawil sprawozdanie z pracy w okresie 26.01.20 II do 21.02.20 II r. 
Radni nie wniesli uwag do przedstawionego sprawozdania I zaL do protokolu I 

Ad.9 
Dyrektor Centrum Kultury "Zamek w Toszku" Pani Joanna Karweta posluguj,!:c si~ ilustracj,!: 
zdj~ciow,!: przedstawila funkcjonowanie plac6wki wg nast~puj,!:cych temat6w : 
- Amatorski Ruch Artystyczny - sekcje 
- Biblioteka w Toszku 
- Upowszechnianie kultury - imprezy - rozrywka 
- Wakacje dla mlodziezy 
- Turystyka 
- Dzialalnosc gospodarcza 
- Wsp61praca z organizacjami pozarz,!:dowymi 

http:21.02.20
http:26.01.20
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Radna Inga Potkowa poinformowala , ze w filii bibliotecznej w Wikowiczkach nic si~ nie 
dzieje .Czytelnikow jest niewielu , a prowadz~ca obslug~ filii osoba dla dzieci nie organizuje 
zadnych zaj~c.Pani Potkowa zaproponowala wprowadzenie zrnian. 
Radny Marcin K wasniok zaproponowal wspolne spotkanie Komisji stalych w sprawie 
dotycz~cej dzialalnosci Centrum Kultury , a ponadto : 
- zapytal 0 schemat organizacyjny Centrum Kultury 
- podkresli{ , ze sporo imprez organizowanych przez CKjest monotematycznych , brakuje 
naszych wlasnych - toszeckich np. Tydzien Kultury Gminnej 

- stwierdzil , ze rok ubiegly byl "rokiem Chopinowskim" - w naszej gminie zostal on 
zaakcentowany jedynie na imprezie zorganizowanej w Pniowie 

- zasugerowal , aby nie robic i nie kupowac drogich imprez 
- zapytal jak wygl~da wspolpraca z solectwami - to tez mieszkancy naszej gminy , dla ktorych 

trzeba organizowac dzialalnosc kulturaln~ 
Pan Kwasniok poinformowal 0 imprezach plenerowych organizowanych w Plawniowicach 
na ktorych jest coraz wi~cej osob i z ktorych naleZy brae wzor do nasladowania. 
Pani Karewta ustosunkowuj~c si~ do w/w wypowiedzi poinformowala : 
- schemat organizacyjny CK jest do wgl~du - jezeli potrzeba to dostarczymy 
- Tydzien Kultury Gminnej - Dyrektor podzi~kowala za podsuni~cie pomyslu 
- Rok Chopinowski - faktycmie przeoczono , ale za to w roku biez~cym wspolnie ze 

Starostwem Powiatowym odb~dzie si~ cykl wydarzen kulturalnych zwi~zanych z 
obchodami setnej rocznicy urodzin Czeslawa Milosza 

- wsp61praca z solectwami - Dyrektor CK stwierdzila , iz w tym temacie czeka na dyskusj~ 
oraz sugestie 

Radny Eugeniusz Kuc stwierdzil , ze skoro s~ placowki np. filie biblioteczne , ktore nie ciesz~ 
si~ zainteresowaniem mieszkancow to nalezy je zlikwidowae i doposazye inne. 
Radny Herbert Kocur zapytal : ile nowych ksi~zek zakupiono i ile z nich trafilo do punkt6w 
na solectwa ? 
Pani Karweta poinformowala, ze zakupiono ok. 500 ksi~zek.I1osc przekazana na solectwa 
zostanie przedstawiona na pismie. 
Soltys Ligoty Toszeckiej stwierdzil , ze z dyskusji wynikaj~ uwagi do filii i punktow 
bibliotecznych , a takZe do swietlic wiejskich .Pan Guzik podkreslil , ze w Ligocie w 
zaj~ciach swietlicowych oraz w zaj~ciach bibliotecznych / Pani Poczesniok obsluguj~ca 
bardzo zach~ca dzieci do aktywnego udzialu / bierze udzial od 18 do 24 dzieci.Dzialalnose ta 
prowadzona jest wzorowo. 

Ad.10 
W zwiqzku z koniecznosci~ przedlozenia do konsultacji projektu uchwaly w sprawie : 

okreslenia trybu i szczegolowych kryteri6w oceny wnioskow 0 realizacj~ zadania publicznego 

w ramach inicjatywy lokalnej - projekt byl przedmiotem obrad Komisji stalych Rady 

Miejskiej. 

W § 6 ppkt 3 - Komisja oswiaty zaproponowala , aby wysokose wkladu wlasnego byla nie 

mniejsza niz 30% wartosci zadania. 

Komisja budzetowa zaproponowala wysokose wkladu wlasnego - 25% 

Przewodnicz~cy Rady poddal propozycje pod glosowanie : 

za 30% glosowalo 9 radnych 
za 25% glosowalo 3 radnych 
wstrzymal sir od glosu 1 radny 
W wyniku glosowania w § 6 ppkt 3 wysokose wkladu wlasnego nie moze bye mniejsza niz 
30% wartosci zadania. 
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Poniewaz w § 6 zaproponowano dwie wersje oceny wniosku - Przewodnicz'lcy Rady poddal 
je pod glosowanie : 
za przyjt;ciem wersji I glosowalo 0 radnych 
za przyjt;ciem wersji II glosowalo 12 radnych 
wstrzymal sit; od glosu 1 radny 
W zwi'lzku z licznymi uwagami dotycz'lcymi ppkt 5 w wersji II - Burmistrz Toszka 
zaproponowal jego wykreslenie : 
za wykresleniem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
W wyniku w/w glosowan do konsultacji w projekcie przyj«to wersj« II oceny wniosku z 
wykreslonym ppkt. 5 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal« z przeglosowanymi zmianami i poddalj'lpod 
glosowanie: 
za przyjt;ciem projektu do konsultacji glosowalo - 13 radnycJl 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
W wyniku glosowania Rada jednoglosnie przyj«la projekt uchwaly w sprawie : okreSlenia 
trybu i szczeg610wych kryteri6w oceny wniosk6w 0 realizacj« zadania publicznego w ramach 
inicjatywy lokalnej - do konsultacji. 

Ad.ll 
II Projekt uchwaly zmieniaj'lcej uchwal« w sprawie przyst'lPienia Gminy Toszek do Fundacji 

Lokalna Grupa Dzialania "Spichlerz G6rnego Sl'lska" 
Projekt dotyczy wprowadzenia zmiany w §2 dotycz'lcym reprezentanta Gminy w Fundacji. 
Komisja budzetowa zaproponowala radnego Marcina Kwasnioka.Pan Kwasniok wyrazil 
zgod« na reprezentowanie Gminy w Fundacji. 
Komisja oswiaty zaproponowala : 
- radnego Eugeniusza Kuca - Pan Kuc zrezygnowal z kandydowania 
- radnego Tadeusza Inglota .Pan Inglot wyrazil zgod« na reprezentowanie Gminy w Fundacji 
Przewodnicz'lcy Rady w/w kandydatury poddal pod glosowanie : 
za wyznaczeniem Pana Kwasnioka glosowalo 10 radnych 
za wyznaczeniem Pana Inglota glosowal 1 radnych 
wstrzymalo sit; od glosu 2 radnych 
W wyniku glosowania wi«kszosci'l glos6w do reprezentowania Gminy Toszek w Fundacji 
Lokalna Grupa Dzialania "Spichlerz G6rnego Sl'lska wyznaczono Pana Marcina Kwasnioka. 
Przewodniczqcy Rady odczytal uchwal« i poddal j'l pod glosowanie : 
za podjt;ciem uchwaly glosowalo 12 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal sit; od glosu 1 radny 
Uchwala Nr VI/3312011 zostala podj«ta wi«kszosci'lglos6w i stanowi za1'lcznik do protokolu. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly dotycz'lcej zarz'ldzenia poboru w drodze 

inkasa podatku rolnego , podatku od nieruchomosci i podatku ldnego od os6b fizycznych 
oraz zasad wynagradzania za inkaso na terenie solectw 

Komisja budzetowa i Komisja oswiaty poparly propozycj« ustanowienia inkasentem na 
terenie solectwa Kotulin Pani Marty Wycisk.Pani Wycisk ""yrazHa zgod« na pelnienie 
obowiqzk6w inkasenta I zal. do uchwaly I 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal« i poddal j'lpod glosowanie : 
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za podjfciem uchwaly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VII34/2011 zostala podji(tajednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
31 Projekt uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczqcego 

przeji(cia cZi(sci zadan z zakresu edukacji publicznej 
Projekt dotyczy zgody na zawarcie porozumienia pomii(dzy Miastem Gliwice , a Gmin'l 
T oszek na przeji(cie zadan dotyczqcych organizowania nauki religii Kosciola Ewangelicko
Augsburskiego. 
Komisja budzetowa i Komisja oswiaty na swoich posiedzeniach zaakceptowaly w/w uchwali(. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwali( i poddal j'l pod glosowanie : 
za podj~ciem uchwaly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VII35/20 11 zostala podji(ta jednoglosnie i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
41 Projekt uchwaly w sprawie : udzielenia pomocy Powiatowi Gliwickiemu na realizacji( 

projektu "Zaplecze aktywnej turystyki rowerowej dla mieszkancow zachodniej cZi(Sci 
Subregionu Centralnego" 

Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej , gdzie 
szczegolowych wyjasnien udzielala lnspektor Barbara Ferdynandzka. 
Komisja budzetowa popada podji(cie uchwalyJednakZe Przewodnicz'lcy Komisji Pan Marcin 
KWaSniok poinformowal ,ze rna w zwiqzku z projektem mieszane odczucia.Projekt zostal 
napisany przez Powiat Gliwicki - Gmina Toszek jest jedynie wspoludzialowcem.Nie bralismy 
udzialu w wytyczeniu sciezek .W'ltpliwose budzi trafnose wytyczenia tras. 
Burmistrz Toszka wyjasnil- wartosc projektu to ponad 4,7 mIn zl .Wklad Gminy na rok 
biez'lcy wynosi ok. 44.000 zl- za takie srodki nie mozna zrobie chodnikowJezelijest 
potrzeba zagi(szczenia sciezek to napiszmy projekt i w1'lczmy sii( w realizacji(.Planowana 
obecnie siec ulatwi dojazd np. z Gliwic do Toszka co zwii(kszy ruch turystyczny . 
Wypowiedi Pana Burmistrza popada Dyrektor CK , ktora dodala , ze w zwi'lzku z projektem 
Zamek w Toszku planowany jestjako "centrum kulturowe" i moze rowniez bye sezonowym 
punktem wypozyczania rowerow. 
Komisja oswiaty nie wniosla uwag do projektu uchwaly. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwali( i poddal j'l pod glosowanie : 
za podjfciem glosowalo 12 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal si~ od glosu 1 radny 
Uchwala Nr VI/36/20 11 zostala podji(ta wii(kszosciq glosow i stanowi zal'lcznik do protokolu. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy T oszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow I dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego 
Kapital Ludzki 1w \\>ysokoSci 50.000 zl na realizacji( projektu pn. "Nie boji( sii( myszy 
rozwoj umieji(tnosci komputero\\»'ch w Gminie Toszek" 
Projekt byl omawiany na posiedzeniach Komisji stalych Rady Miejskiej. 
Komisja budzetowa i Komisja oswiaty nie wniosly uwag do w/w projektu. 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwali( i poddal j'l pod glosowanie : 
za podNciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VII3712011 zostala podji(ta jednoglosnie i stanowi za1'lcznik do protokolu. 
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6/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow /5.782 zl dofinansowanie z Programu Obszarow 
Wiejskich ; 2.713,45 zl z budzetu Gminy / w wysokosci 8.495,45 zl na realizacjft projektu 
pn. "Spichlerzowy Turniej Solectw" 
Komisja budzetowa zaakceptowaly w/w projekt . 
Komisja oswiaty nie wniosla uwag do projektu.Przewodnicz'tcy Komisji Pan Adam 
Konieczny zwrocil sift 0 kilka slow wyjasnienia do projektu. 
Pani Joanna Martynowicz poinformowala , ze realizacja projektu odb~dzie si~ w dniach 
30 i 31 .07.br.W pierwszym dniu nast<yJi otwarcie Turnieju parad't solectw 115 solectw z 
poszczegolnych miejscowosci obszaru Spichlerza Gornego Sl'tska .tematyka parady b~dzie 
zwi'tzana z tym , czym charakteryzuje si~ dane solectwo.Po paradzie rozpocznie sift Turniej 
solectw, w ktorym udzial wezmie 12 solectw - 4 z Gminy Toszek ,4 z Gminy Wielowies 
oraz 4 z Gminy Rudziniec.Po paradzie przewidziany jest mecz solectwa kontra wlodarze 
Gmin i pracownicy Fundacji Lokalnej Grupy Dzialania "Spichlerz Gornego Sl'tska" 
Wszystko to bftdzie przeplatane wspolnym biesiadowaniem przy muzyce regionalnej. 
Przewodnicz'tcy Rady odczytal uchwalft i poddal ja pod glosowanie : 
za podjt;ciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr VII38/20 11 zostala podj~ta jednoglosnie i stanowi zalqcznik do protokolu. 
71 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budZecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia dotacji w wysokosci 1.200 zl na realizacj~ projektu "Rajd 
szlakiem kosciolow Ziemi Toszeckiej" 
Przygotowany zostal w dwoch wersjach : 
I wersja - przyznanie dotacji za posrednictwem Centrum Kultury 
II wersja - przyznanie dotacji bezposrednio dla Towarzystwa Spoleczno - Kulturalnego 
Niemcow Wojewodztwa Sl'tskiego , Kolo Toszek. 
Przewodnicz'tcy Rady poddal pod glosowanie : wybor wersji 
za wersjq I glosowalo 0 
za wersjq II glosowalo 13 radnych 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Przewodnicz'tcy Rady odczytal uchwal~ zgodn't z wersj't II i poddal j't pod glosowanie : 
za podjt;ciem ucllwaly glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sit; od glosu 0 
Uchwala Nr VII3912011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'tcznik do protokolu. 
8/ Projekt uchwaly w sprawie : zmiany zal'tcznika "Plan Odnowy Miejscowosci Toszek 

na lata 2009 - 2015" 
Potrzeba podjftcia przedmiotowej uchwaly wynika z koniecznosci aktualizacji Planu Odnowy 
Miejscowosci Toszek na lata 2009 - 2015, w zwiqzku z wprowadzeniem przez Ministerstwo 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi zmian wytycznych w sprawie szczegolowych warunkow i trybu 
przyznawania pomocy finansowej w ramach dzialania "0dnowa i rozwoj wsi"objfttego 
Programem Rozwoju Obszarow Wiejskich na lata 2007 - 2013. 
Plan zostal uzupelniony 0 charakterystyk~ obszaru 0 szczegolnym znaczeniu dla zaspakajania 
potrzeb mieszkancow oraz zaktualizowano nazw~ , dat~ , wysokosc srodkow zadania 
inwestycyjnego "Dolina sportu i rekreacji dla dzieci i mlodziezy" 
Szczegolowych wyjasnien na posiedzeniach Komisji udzielila Z-ca Burmistrza Pani Maria 
Nowak Kowalska. 
Komisje opowiedzialy sift za podjftciem w/w uchwaly. 

http:Rudziniec.Po
http:solectwo.Po
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Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej w Toszku odczytal uchwal(;,: i poddal j'l pod glosowanie : 
za podjfciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Uchwala Nr VI/40/2011 zostala podj(;':tajednoglosnie i stanowi zahtcznik do protokolu. 
91 Projekt uchwaly w sprawie : uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Toszek. 
Burmistrz poinformowal , ze uchwala Nr XXXIX/503120 1 0 Rady Miejskiej w Toszku z dnia 
9.XL2010r. w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Toszek zostala 
podj(;':ta w oparciu 0 stan faktyczny , jednakze przed uzyskaniem opinii Panstwowego 
Wojewodzkiego Inspektora Sanitarnego oraz opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Srodowiska w Katowicach w sprawie zasadnosci odst~ienia od przeprowadzenia 
strategicznej oceny oddzialywania na srodowiska. Po uzyskaniu w/w opinii wydano decyzj(;': 
o odst~ieniu oceny oddzialywania na srodowisko i w zwil:lZku z tym nast~ila koniecznosc 
podj(;':cia nowej uchwaly.Uchwalajest konieczna do zlozenia ponownego wniosku unijnego 
pn. "Rewitalizacja gotyckiej wiezy zamkowej z przeznaczeniem na Centrum Ekspozycji 
Historycznych Zamek w Toszku oraz rewitalizacja budynku stajni wraz z 
zagospodarowaniem otoczenia" 
Przewodnicz'lcy Rady odczytal uchwal(;,: i poddal j'l pod glosowanie : 
za podkciem glosowalo 12 radnych 
przeciw 0 
wstrzymal sif od glosu 1 radny 
Uchwala Nr VII41120 11 zostala podj(;':ta wi(;':kszosci'l glosow i stanowi za1'lcznik do protokolu. 

W obradach Sesji nastqpila 10 min przerwa. 

Po przerwie : 


Ad.12 
Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 
1.Radnego Tadeusza Kobiernika : 

aI w sprawie : ucictZliwosci HAWEXU jestesmy na etapie rozmow - prosz(;': 0 troch(;,: 
cierpliwosci . Niepodwa:zalna jest likwidacja uci'lzliwosci dla okolicznych 
mieszkancow. Burmistrz zobowi'lzal si(;,: konsekwentnie dctZyc do ich wyeliminowania. 

bl koszt przedlliZenia chodnika na ul. Wielmviejskiej zostal wyceniony na kwot(;': 
1.800.000 zl .Zaproponowano realizacj(;,: zadania 50/50 .Na dzien dzisiejszy nie rna takich 
mozliwosci finansowych, ale to nie koniec dzialan w tej sprawie .Udalo si(;,: zawil:lZac 
porozumienie z gmin'l WieloVvies i Gmin'l Rudziniec w sprawie wystqpienia 0 

zakwalifikowanie tej drogi I a wittc i ul. Dworcowa I do calkowitej przebudowy.W w/w 
temat mocno zaangazowany jest Pan Dombek, ktory wspiera te dzialania. Niestety nie 
wszystko zalezy od nas , a wlasciciel drogi wykorzystuje desperacj(;': Gminy. 

cl chodnik na ul. W'lskiej - jezeli Rada znajdzie srodki finansowe i uzna za konieczn'l 
budowtt chodnika na tej ulicy - b(;':dziemy realizowac 

dl sprawy zwi'lzane z platnosci'l za Przedszkole , a takze zmiana sposobu naliczania 
czesnego zostanie przedstawiona po rozmowie z Dyrektorem 

el noene dyzury w Aptece - to kompetencja Starostwa , my mozemy tylko pisac 
2.Radnej Ingi Potkowy - wyrownanie koleiny zwrocimy si(;,: Zarz'ldu Drog Powiatowyeh 
3.Radnego Eugeniusza Kuca - kosze na smieci pojawi'l sitt na ul. Bocznej 
4.Radnego Mareina K wasnioka - podczas objazdu drog koniecznego do ustalenia 

harmonogramu naprawy ul. Gorna w Pniowie zostanie wzi(;':ta pod uwag(;,: 
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5.Radnego Kocura: 
- zalewanie drogi krajowej - pracownik Urz~du rozpozna problem i zastanowimy si~ jak 
go rozwi<\.zac 

W szystkie interpelacje dot. kabli oraz slupow telefonicznych ponownie zostan<\. zlozone do 
Telekomunikacji. 
6.Radnego Bartnickiego : 

- na dalsz<\. budow~ chodnika w Paczynie w roku biez<\.cym w budzecie nie przewidziano 
srodkow - moze w roku przyszlym 

- w sprawie komunikacji odbylo si~ spotkanie z mieszkancami - zwrocono si~ pismem do 
KZK GOP 0 przedltiZenie linii 71 do Toszka - po rozmowie telefonicznej podczas ktorej 
potwierdzono zainteresowanie wspolprac<\. - czekamy na przedlozenie oferty 

- postaramy si~ pomoc w rozwi<tZaniu problemu mieszkailcow PGR w Paczynie , ktory 
dotyczy dojazdu do posesji 

7.Pani Teresy Toborek - skwerek pomi~dzy ulicami Strzeleck<l: i Wolnosci prawdopodobnie 
stanowi wlasnosc prywatn<l: - postaramy si~ dotrzec do wlasciciela , aby zmobilizowac go 
do uprz<l:tni~cia tego miejsca 

8.Pana Andrzeja Kurka - Prezes REMODIS zapewnil , ze wspomniane plyty S<l: do odzyskania 
i b~dzie mozna je wykorzystac 

9.Soltysa Proboszczowic - zostal ogloszony przetarg na wykonanie remontu cz<\.stkowego 
drog - termin skladania ofert do 22 .03.br - I etap - czyli remont cZ<l:stkowy wszystkich 
ubytkow pozimowych powinien zostac zakonczony 15.06.2011 r ;termin zakonczenia II-go 
etapu , ktory polega na biez<l:cym remoncie cz<\.stkowym to 30.11.2011 r. 

10.Soltysa Pisarzowic - zbadamy temat pustostanow i postaramy si~ pomoc w rozwi<tZaniu 
tego problemu 

11.Radnego Krystiana Cedzicha - w sprawie remontu drogi prowadz<l:cej do Boguszyc tocz<\. 
si~ dzialania , ktore mam nadziej~ przynios<l: skutek .Na dzien dzisiejszy warunki 
atmosferyczne S<\. niesprzyjaj<\.ce 

Ad.13 
Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Podbrozny przedstawil kilka informacji dotycz<\.cych 
dzialania Powiatu : 
- Starosta Powiatowy mocno wspiera inicjatyw~ gmin w sprawie dotycz<l:cej drog 

wojewodzkich 
- Zarz<l:d Powiatu oglosil przetarg na napraw~ pozimow<l: drog - termin zakonczenia prac do 

30.06.2011 r. 
- ze wzgl~du na zly stan drogi nie zaakceptowano propozycji utworzenia miejsc 

parkingowych przy Szkole Podstawowej w Toszku 
- Kotliszowice jako jedyna miejscowosc w Powiecie nie posiada mapy zasadniczej 

uzyskano zapewnienie , ze do konca 2011 r. mapy te zostan<l: opracowane 
- Starosta prowadzi negocjacje w sprawie nocnych dyzurow w aptekach - Rada Powiatu 

w tej sprawie podejmie uchwal~ .Dyzury nocne apteki w T oszku to narazie przyszlosc 

Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska poinforrnowala, ze na dzien 12.04.br 
planowane jest spotkanie informacyjne na temat dzialalnosci Spichlerza Gornego Sl<l:ska 

Przewodnicz<l:cy Rady Miejskiej w Toszku podzi~kowal Pana Adamowi Koniecznemu za 
wykonanie polki na materialy dla radnych. 

http:12.04.br
http:niesprzyjaj<\.ce
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Ponadto Pan Przewodnicz~cy poinformowal , ze : 
- w dniu 1.03.2011 r. 0 godz. 17.00 odb((dzie si(( spotkanie Burmistrza oraz 
Przewodnicz~cego Rady z soltysami 

- w dniu 3.03.2011 LO godz. 16.00 odb((dzie si(( spotkanie Burmistrza i radnych z 
przedstawicielami Starostwa oraz Zarz~dem Dr6g Powiatowych 

- termin kolejnej Sesji Rady Miejskiej planowany jest na 30.03.2011 r. godz. 17.00 

Po wyczerpaniu porz~dku obrad Przewodnicz~cy Rady Pan Ireneusz Kokoszka podzi((kowal 
za udzial i zakonczyl obrady Sesji 0 godz. ] 9.40 

protok~wala 
Dorota~~a 



Sprawozdanie z pracy Burrnistrza Toszka 

w okresie od dnia 26 stycznia 2011 r do dnia 21 luty 2011 r 


W w/w okresie wydalem zarzl:ldzenia w sprawie : 

1.zmian w budzecie i planie wykonawczym budzetu Gminy Toszek na rok 2011, 

2.przeznaczenia nieruchomosci do oddania w dzierzaw~ oraz ogloszenia wykazu nieruchomosci 
przeznaczonych do oddania w dzier£aw~ ( dot. nieruchomosci rolnych polozonych w Pluzniczce , 
Kotliszowicach , Kotulinie ,Proboszczowicach ,Wilkowiczkach, Ciochowicach , Paczynce , 
Paczynie , Pniowie ), 

3.wprowadzenia w Urz~dzie Miejskim w Toszku procedury zarzltdzania ryzykiem 

4.wykazu dokumentow obowii:\.Zujltcych w Urz~dzie Miejskim w Toszku zwii:\.Zanych z kontrollt 
zarzltdcZl:\.. 

5.przygotowania, przeprowadzenia i udzialu w powiatowym cwiczeniu obronnym , 

6.zmieniajltce zarzltdzenie w sprawie ustalenia wysokosci stawek za wynajem pomieszczen 
w placowkach oswiatowych dzialajltcych na terenie miasta i gminy Toszek , ( dot. Szkoly 
Podstawowej w Kotulinie ; stawka najmu sali gimnastycznej wynosi 25 zllgodz , pozostalych 
pomieszczen 40 zl/godz. ), 

7.zatwierdzenia aneksu do projektu organizacyjnego Gimnazjum im. Ireny Sendler w Toszku, 
Szkoly Podstawowej im. Gustawa Morcinka w Toszku , 

8.zmiany zarzltdzenia w sprawie organizacji przyjmowania skarg i wnioskow w Urz~dzie Miejskim 
w Toszku (jest to dostosowanie do nowej instrukcji kancelaryjnej), 

9.ogloszenia pierwszego przetargu pisemnego ograniczonego na oddanie w najem nieruchomosci 
polozonej w Kotulinie przy ul. Swibskiej z przeznaczeniem pod uslugi medyczne z zakresu co 
najmniej podstawowej opieki zdrowotnej, 

- w sklad komisji przetargowej wchodzEt : 
Tadeusz Kobiernik - przewodniczEtcy , 
Jolanta Widlo - czlonek , 
Joachim Hlubek - czlonek, 
Inga Potkowa - czlonek , 
Andrzej Malski - czlonek , 
Ewelina Czyzowicz - czlonek , 
Bernard Cebula - czlonek . 

- terrnin skladania ofert uplywa w dniu 17 marca br 0 godz. 14.00 . 
- cz~sc jawna przetargu odb~dzie si~ w dniu 23 marca 2011 r 0 godz. 10.00 w sali sesyjnej 

Urz~du Miejskiego w Toszku , 

1 O.ogloszenia naboru na wolne stanowisko urz~dnicze w Urz~dzie Miejskim w Toszku (dot. 
stanowiska w ksi~gowosci ; terrnin skladania dokumentow uplywa z dniem 1 marca 2011 r ) 

11. realizacji zadan z zakresu obrony cywilnej i zarzEtdzania kryzysowego w 20 II r , 
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12.wskazania systemu wykonywania czynnosci kancelaryjnych w Urz~dzie Miejskim w Toszku , 

13.wyznaczenia koordynatora czynnosci kancelaryjnych w Urz~dzie Miejskim wToszku ( na 
koordynatora wyznaczylem Pani'l Teres~ Kurzaw~ ), 

14.zmiany w regulaminie organizacyjnym Urz~du Miejskiego w Toszku (zmiana dotyczyla 
uaktualnienia liczby etatow w schemacie organizacyjnym ), 

15.informacji 0 wynikach naboru na stanowisko kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej w Toszku 
(kandydatem na stanowisko kierownika zostala wybrana Pani Anna Pawlak zam. Gliwice). 

Ponadto: 

l.podpisalem aneksy do um6w na dow6z uczniow do Szkoly Specjalnej w Pyskowicach oraz 
na basen k<ijJielowy w Paczynie i do Parku Wodnego w Tarnowskich Gorach w zwi¥ku z 
ogloszeniem przez GUS wskainika wzrostu cen towarow i uslug 0 2,6% , 

2.podnioslem cen~ czynszu dzierzawnego za autobus szkolny dzierzawionyprzezPKS Gliwice 
0% wzrostu cen towarow i uslug ; obecna cena wynosi 2.123,82 zl Imiesi'lc netto, 

3.wyst<ijJilem do Urz~du Wojew6dzkiego w Katowicach 0 srodki na rok 2011 z tytulu 
dofinansowania kosztow ksztaicenia mlodocianych pracownikow na kwot~ 269.125 zl (dotyczy 
zgloszonych 38 mlodocianych zatrudnionych u 19 pracodawc6w), 

4.otrzymalismy pozytywn'l opini~ dotycz'lC'l wniosku 0 platnosc dla projektu "Dobry start- dobra 
przyszlosc - wyrownywanie szans edukacyjnych dzieci i mlodziezy Gminy Toszek " ; przyznano 
nam kwot~ 320.000 zl , 

5.w dniu 28 stycznia br podpisalem akt notarialny sprzedazy lokalu uzytkowego polozonego 
w Toszku przy uL Kosciuszki 1 na rzecz najemcy za kwot~ 19.710,00 zl (bez VAT) , sprzedaz 
na raty , 

6.w dniu 2 lutego br podpisalem akt notarialny sprzedazy lokalu mieszkalnego polozonego 
w Toszku przy ul. Wielowiejskiej 3/1 na rzecz najemcy za kwot~ 11.424,00 zl (bez VAT), 

7.w dniu 1 lutego br podpisalem umow~ z firm'l"Iwan -Us:l:ugi pogrzebowe " na utrzymanie 
cmentarza komunalnego ; kwota umowy 10.627,20 zl brutto lrok , 

Informacja 0 inwestycjach : 

1.Budowa kanalizacji sanitarnej Toszek-Oracze i Sarnow oraz wodoci~u Toszek - Sarnow -
Grabina: 
w dniu 71utego br zostal zlozony w Urz~dzie Marszalkowskim wniosek 0 platnosc posredni'l 
rozliczaj'lcy otrzyman'l w grudniu 2010 r zaliczk~ w wysokosci 381.720,00 zl na realizacj~ 
zadania. 

2.Remont cZ'lstkowy drog gminnych na terenie miasta i gminy Toszek : 

w dniu 17 lutego br oglosilem przetarg nieograniczony na powyzsze zadanie ; 
zakres zamowienia obejmuje remont cZ'lstkowy drog mas'l mineralno-asfaltow'l przy uzyciu 
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frezarki lub obci~cie kraw~dzi wyboj6w , skopienie dna i kraw~dzi , powierzchniowe 
uszczelnienie pohtczen emulsj<\. i piaskiem .Przewidywana l<\.czna ilosc nawierzchni do remontu 
wynosi okolo 900 m2 

; 

realizacja zadania obejmuje dwa etapy 
- I etap do 15.06.2011 r - obejmuje remont cz<\.stkowy wszystkich ubytk6w powstalych w 

okresie zimowym realizowany zgodnie z harmonogramem prac sporz<\.dzonym prze Gmin~ 
kt6ry zostanie dol<\.czony do umowy , 

- II etap do 30.11. 2011 r - obejmuje biez<\.cy remont cz<\.stkowy, 

termin skladania ofert do 22 marca 2011 r 

kryteria oceny - cena 100%. 


http:biez<\.cy

